
Obecní dům
První etapa výstavby obecního domu byla

dokončena. Jsou vybudovány základy, zá-
kladová deska a opěrné zdi v zadní a pravé
boční části objektu. V současné době není
možné z důvodu nedostatku finančních pro-
středků začít plánovanou hrubou stavbu.
Doufáme, že se podaří v letošním roce uspo-
řit nějaké finanční prostředky a pokud by
obec dostala dotace v příštím roce, tak se
začne s budováním hrubé stavby. 

Základní škola
Z důvodu narůstajícího počtů žáků zá-

kladní školy je nutné rozšířit školní budovu
o jednu třídu a bylo by také potřeba zřídit
místnost pro vyučující personál. Jediná
možnost přístavby je na půdě budovy zá-
kladní školy. Je zpracována projektová do-
kumentace, která má dvě varianty na vybu-
dování potřebných prostor. Jedna levnější
varianta spočívá ve vybudování jedné učeb-
ny zasazené do prostoru trámů na stávající
půdě budovy. Ve druhé variantě se počítá
také s výměnou celé střešní konstrukce, kte-
rá je již ve špatném stavu. Prostor půdy by se
lépe využil pro vybudování dvou učeben
a také by zde byly prostory pro přípravu vy-
učujícího personálu. Odhadované náklady
na celkovou rekonstrukci jsou 5 000 000 Kč.
Záleží na získaných dotacích, kterou z vari-
ant bude v možné v příštím roce realizovat. (Pokračování na straně 5)
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Vnitřní komunikace Vinohrady
Na obecním úřadě proběhlo výběrové ří-

zení na vybudování vnitřní komunikace
v části obce Vinohrady. Stavba bude prove-
dena ze zámkové dlažby o celkové výměře
418 m2. Začátek stavby byl plánovaný na
červen a dokončení stavby je plánované na
červenec 2011. Do výběrového řízení se při-
hlásilo celkem devět zájemců o provedení
stavby. Podmínky pro výběrové řízení byly
stanoveny ve čtyřech bodech, kde se počíta-
lo s výslednou nejnižší  finanční částkou.
Zakázku vyhrála stavební firma Swietelsky
z Brna, která nabídla vybudování zadaného
díla za částku 275 377 Kč vč. DPH. Jen pro
srovnání – nejvyšší částka, kterou nabídla
jiná firma, byla ve výši 449 336 Kč.

Parkovací stání
Předmět veřejné zakázky na stavbu par-

kovacích stání a přeložky chodníku
u Hlavní silnice kolem zámeckého parku je
evidován pod názvem SO 03 Komunikace
a zpevněné plochy. K téhle stavbě ještě ná-
leží prodloužení hlavního plynovodního
řádu, který povede pod parkovištěm pro plá-
novanou budovy Oranžérie u zámeckého
rybníku. Také na tuto stavbu bylo vyzváno
devět firem pro realizaci stavby. Do výběro-
vého řízení se přihlásilo pět firem, které po-
slaly své nabídky v zalepené obálce.
Zastupitelstvo obce vyhodnotilo jako nejvý-

hodnější nabídku od firmy EUROVIA, kte-
rá v zadávacím řízení zvítězila v bodovém
ohodnocení zakázky s cenou 751 642 Kč
s DPH. Pro srovnání rozdílu – od jiné firmy
dosahovala finanční částka 1 093 546 Kč.
Plánované dokončení stavby je 31. 8. 2011.

Kanalizace u hřbitova
Je vydáno stavební povolení pro vybudo-

vání nové kanalizace v části obce u hřbito-
va. Podle projektu bude vybudována sběrná
šachta u křižovatky na hřiště, kde se napojí
stávající kanalizace. Od šachty povede nová
kanalizace kolem hřbitova po cestě
k Prutníku, kde jsou již vybudovány RD a je
zde také plánovaná nová výstavba. V pro-
jektu je celková délka kanalizace 147,60 m.
Prodloužení sběrače „B“ je název stavby, na
kterou se přihlásilo do výběrového řízení
šest firem. Při výběrové řízení zastupitel-
stvo vybralo stavební firmu EUROVIA, kte-
rá zvítězila v bodovém hodnocení a nabídla
nejnižší prováděcí cenu stavby s částkou
1 823 466,51 Kč. Pro srovnání cenových na-
bídek -nejvyšší částka při výběrovém řízení
dosahovala 2 644 572 Kč.

Ostatní drobné stavby
• Oprava staré a vybudování nové části ka-

nalizační přípojky pro základní školu.
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Pálení čarodějnic
V sobotu 30. dubna v areálu Pod lipami

uspořádal sbor dobrovolných hasičů pálení
čarodějnic s večerní zábavou. V odpoledních
hodinách probíhaly pro děti různé soutěže
a opékaly se špekáčky. 

Otevírání šoupátek

Již tradičně 8. května se uskutečnilo setká-
ní historických vozidel, které zaplnily celou
náves. Akci začal pořádat pan Pavlík, který je
doživotním prezidentem přehlídek a minulý
rok funkci hlavního organizátora převzal pan
Bronislav Nejtek.

Celkově se zúčastnilo rekordních 113 re-
gistrovaných ůčastníků. Jednotlivé soutěžní
disciplíny měly tyto vítěze:

Babské hody
V sobotu 4. června se konaly

v Habrovanech tradiční Babské hody. K po-
slechu i tanci nám hrála veselá kapela
Voděnka. Hodů se zúčastnilo dvacet krojo-
vaných stárek a tři šikovní sklepníci. Malé
skupinky stárek během dopoledne pozvaly
celou vesnici na odpolední průvod a večerní
hodovou zábavu. Po předání hodového prá-
va krojovaný průvod prošel celou vesnicí,
před obecním úřadem se tancovala tradiční
kola. Všem vytrvalcům, kteří s námi šli a vy-
drželi v průvodu v horkém odpoledni, moc
děkujeme za podporu.

Mrzí nás jen, že většině obyvatel
Habrovan tradice, jako byly právě Babské
hody, už nic neříká. Nám to bylo velmi líto,

ale hodová zábava byla veselá, zpívalo a tan-
čilo se až do ranních hodin.

Děkujeme všem, kteří nám pomáhali
s přípravou hodů, obecnímu úřadu
Habrovany, rodičům mladších stárek i man-
želům těch starších za trpělivost.

Přáli bychom si, aby se naše řady příští
rok rozrostly nejen svobodnými dívkami, ale
i vdanými ženami. Už se moc těšíme, až
příští rok zase zavoláme ,,Kapelo hrej!“

Habrovanské stárky

Tenisový turnaj
V sobotu 25. června od 8 hodin se konal na

hřišti u školy 3. ročník tenisového turnaje ve
čtyřhře o Pohár starosty obce. Po ukončení
předal starosta vítězům poháry a poděkoval
všem sportovcům za účast.

Výsledná listina:
1. Marek Blahák – Mirek Přibyl
2. Milan a Milan Obroučkovi
3. Roman Kopecký – Jirka Kotouš
4. Vlastik Slezák – Mirek Havránek
5. Marek Havránek – Libor Kočvara

Dětské odpoledne
Základní škola spolu s Obcí Habrovany

pořádala v sobotu 25. června dětské odpo-
ledne v areálu Pod Lipami. Na programu
byly různé soutěže, ukázka práce policie,

Kulturní akce, které proběhly od dubna do konce června

projížďka na koních a nechyběl tradičně pro
děti skákací hrad. Na konci programu se
opékaly špekáčky. Na kulturní akci přišlo asi
60 dětí s rodinnými příslušníky.

Zámecký park
Návštěvníci parku

mohli v květnu vidět,
jak kvete vzácný strom
tulipánovník.

Je velký zájem
o prohlídku parku, kde
se jezdí fotit novomanželé po svatebním ob-
řadu. Byl zde také u altánku 30. dubna první
svatební obřad novomanželů z Rousínova,
které oddal Mgr. Zdeněk Julinek
z Městského úřadu Rousínov. Další dva sva-
tební obřady jsou nahlášeny na červenec.

Soutěž elegance auto: Cupák Jiří – Tatra 75
Soutěž elegance moto: Milan Horák – Jawa pérák 250
Pohár starosty obce: Jiří Kabeš – Jaguar E
Nejstarší auto: Alexandr Zinin – Ford A – 1928
Nejstarší moto: Jan Varta – Zenith 175 – 1923

Otevírání ‰oupátek

Dûtské odpoledne

Úãastníci tenisového turnaje

Svatba v zámeckém parkuBabské hody

Kvût tulipánovníku
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Vážení žáci, rodiče a přátelé habrovanské školy,
na sklonku školního roku 2010/2011 mi

dovolte jeho krátké shrnutí respektive zhod-
nocení. 

Končící školní rok probíhal úspěšně podle
vytyčeného plánu a uběhl stejně tak rychle
jako ty roky předcházející, přesto se od těch
předešlých v něčem odlišoval.

Důsledkem navýšení počtu žáků byla otev-
řena další samostatná třída, přijali jsme čtvr-
tou paní učitelku a tím vzniklo mnoho dal-
ších možností, jak vylepšit proces
vzdělávání, rozšířit nabídku školy a vycházet
vstříc novým nápadům a společným zážit-
kům z učení.

Kromě učení, které má bavit, jsme zpest-
řovali všední dny různými aktivitami ve ško-
le i mimo ni. Umožnili jsme našim žákům
rozvíjet jejich pohybové a umělecké schop-
nosti v kroužcích, pro posílení sounáležitosti
se školou a školní partou jsme pořádali pro-
jektové dny a drobné zábavné akce, dali jsme
o sobě úspěšně vědět v několika soutěžích
v rámci Vyškovska, učili se v plavecké ško-
le, podnikli několik výprav do muzeí, kina,
ekologických center a stali se součástí kul-
turního života v obci. 

Úspěšná byla i škola v přírodě – týdenní
pobyt v Beskydech, který žáky obohatil ne-
jen o nové zážitky a vědomosti, ale i o pocit
jaké to je zvládat sebeobsluhu bez rodičov-
ského dohledu ☺.

Chvályhodným počinem byl devítitýdenní
projekt „Škola nanečisto“ pod vedením
Mgr. Martiny Kraisové a Mgr. Vlasty
Koudelkové, ve kterém měli budoucí prvňáč-
ci možnost rozvíjet schopnosti a dovednosti
potřebné pro zvládnutí začátku 1. třídy.
Přihlásilo se 11 předškoláků a za přítomnos-
ti jejich rodičů si zvykali na školní prostředí
a práci v opravdové školní lavici. Všichni
byli velice šikovní, a tak doufáme, že ostych
a obavy z neznámého školního prostředí jim
budou v září 2011 cizí. I my paní učitelky
jsme rády, že rodiče měli možnost poznat
styl naší práce.

V září 2011 by do školních lavic mělo
usednout celkem 59 žáků. Nárůst je to cel-
kem rapidní. Proto znovu otevřeme 3 třídy,
nakoupili jsme další šatní boxy, rozšiřujeme
kapacitu jídelny na 80 žáků a kapacitu škol-
ní družiny z 25 na 30 žáků. Školní družina
bude vzhledem k této kapacitě moci přijmout

pouze žáky 1. a 2. ročníku. Otevření dalšího
oddělení školní družiny není zatím možné
vzhledem k nedostatku finančních prostřed-
ků na platy pedagogických pracovníků.

Vzhledem k výše zmíněnému nárůstu po-
čtu žáků mám opět plány, jak školu rozšířit,
posílit a vést úspěšně dál. S pochopením
a vstřícností obce jsem se již setkala, nyní už
bude záležet „jen“ na finančních možnos-
tech…

Jak ukázal výsledek nedávné inspekce na
naší škole – výchovně vzdělávací činnost,
materiální a personální podmínky se pohybu-
jí v mírně nadstandardním pásmu. Tímhle
ohodnocením se může pyšnit málokterá zá-
kladní škola natož ta málotřídní. Velice si
toho vážím a fakt, že naše škola funguje tak
jak by měla, je výsledkem pracovitosti, úsilí
a píle jejích zaměstnanců, skvělé spolupráce
vedení školy se zřizovatelem a zdravého
vztahu s rodiči našich žáků.

Touto cestou děkuji všem za ochotu,
vstřícnost a konstruktivní kritiku, která nás
posunuje dál! Přeji všem příjemné prázdniny
a těším se na shledanou na prahu školního
roku 2011/2012.

Mgr. Vlasta Koudelková, ředitelka školy

·kola v pfiírodû ·kola na neãisto

·kola v pfiírodû, Vala‰ské muzeum v RoÏnovû p. R.

Îáci ve tfiídû
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Vážení spoluobčané, převážná většina z vás
v poslední době určitě něco slyšela o dění
v příspěvkové organizaci Habrovanský zá-
mek p. o. Domov pro zdravotně postižené.
Proto mi dovolte malé shrnutí vývoje v tom-
to zařízení.

Habrovanský zámek p. o. byl se souhlasem
ředitele ing. Marcela Funderáka zařazen do
procesu transformace pobytových služeb
v jiné druhy sociálních služeb. Klienti byli po-
stupně seznamováni s tím, že ze 70 stávajících
klientů bude asi 30 přestěhováno do nového
typu bydlení a v habrovanském zámku zůsta-
ne 40 osob, pro které bude upraveno a zkva-
litněno stávající bydlení. Počátkem března
2010, však bylo klientům oznámeno panem
ředitelem, že do procesu transformace jsou
zařazeni všichni a postupně se budou stěhovat
do nově postavených nebo zrekonstruovaných
domů a bytů na ose Vyškov, Rousínov, Brno
a v červnu 2015 už v habrovanském zámku
nebude žít nikdo. S tímto vyjádřila naprostá
většina klientů zásadní nesouhlas a obrátila se
peticí na hejtmana Jihomoravského kraje
Michala Haška. Ten pověřil radního pro soci-
ální věci Jiřího Altmana řešením této situace.
V průběhu jednoho roku docházelo k celé sé-
rii jednání mezi klienty a zástupci kraje,
MPSV (min. práce a soc. věcí), Národní ra-
dou zdravotně postižených na čele s předse-
dou Václavem Krásou, tak i politiky zabývají-
cími se sociální problematikou – senátor
Zdeněk Škromach.

V procesu vysvětlování, přemlouvání
a přesvědčování projevilo zájem o transfor-
maci přibližně 20 lidí z celkového počtu 70.

Habrovanský zámek

Z důvodu malého zájmu o transformaci roz-
hodlo MPSV o vyřazení Habrovanského
zámku p. o. z tohoto procesu a 11. března
2011 bylo klientům a zaměstnancům ozná-
meno radním Altmanem, že rozhodnutím
rady Jihomoravského kraje všichni klienti
i zaměstnanci mohou zůstat v Habrovanském
zámku p. o. Od 1. 1. 2012 se statut zařízení
změní na Domov pro seniory a budou zde
provozovány dvě sociální služby, a to pro
zdravotně postižené a pro seniory.

Dovolte mi, abych vyjádřil přesvědčení, že
Habrovanský zámek p. o. bude i v následují-
cích letech sloužit účelu, ke kterému byl zří-

zen a v minulém období nákladně rekonstru-
ován. A to pomocí vysoce odborného a kvali-
fikovaného personálu poskytovat všestranné
služby (ubytování, stravování, zdravotní
a ošetřovatelská péče, rehabilitace, rozvoj zá-
jmových aktivit atd. apod.) zdravotně posti-
ženým občanům z celé spádové oblasti
Jihomoravského kraje a také seniorům.

Jsem přesvědčen, že se i nadále bude ús-
pěšně rozvíjet spolupráce klientů „zámku“
s vedením obce a vůbec se všemi občany
Habrovan.

Mgr. Antonín Hrabec, místopředseda rady
Občanského sdružení Vozíčkáři ze zámku

Různé
V měsíci červenci vám budou rozeslány fak-

tury na úhradu odvádění a čištění odpadních
vod. Případné dotazy ohledně výpočtu na OÚ.

•
Pro uživatele kabelové televize nabízíme

kompletní přehled programů.

Slavnost Nejsvětější Trojice
V letošním roce připadla tato poutní slav-

nost našeho kostela na neděli 19. června.
Slavnost zahájila poutní mše svatá

v 10.30 hod., na kterou navázal večerní
koncert Malého hudebního družení
z Rousínova. Výtěžek z koncertu bude pou-
žit na připravovanou opravu kostelní věže.

V pondělí 20. června mohli náš kostel
poprvé navštívit vozíčkáři ze zámku. Díky
iniciativě Mgr. Hrabce a velké podpory
z řad zaměstnanců zámku se v počtu cca 25
zúčastnili prohlídky a krátkého výkladu
o historii oprav i celkové historii kostela.

Mnozí z nich se do kostela dostali po mno-
ha letech nebo úplně poprvé. Ukázala se
také potřeba vybudování bezbariérového
přístupu, pokud dojde k opravě vstupu do
kostela (schodiště a brány).

Toto velmi příjemné setkání, které začalo
ve 13 hodin, bylo zakončeno mší svatou za
všechny postižené spoluobčany. Fotografie
z průběhu oslav jsou umístěny na internetu
– www.habrovany.cz.

Habrovansk˘ zámek

Poutní slavnost Koncert Malého hudebního druÏení z Rousínova
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Poslání je dáno již názvem a je charakteri-
zováno větou „ Pomáhat při ochraně zdraví
a životu spoluobčanů a pomáhat při odstra-
ňování následků požárů, živelných pohrom
a katastrof a požárům předcházet účinnou
prevencí“. Z tohoto důvodu je z členů SDH
skládána zásahová jednotka, která je dále ří-
zena obcí a jejímž velitelem je Zdeněk
Slavotínek. Dále je pozornost věnována kul-
tuře a hasičskému sportu. Rok je tradičně za-
hájen „Valnou hromadou“ zakončenou pose-
zením a diskuzí se zástupci dalších sborů
v okrsku, kteří jsou pro získávání poznatků
na tyto schůze vzájemně zváni. Jako další
akci v rámci udržení tradic jsou pořádány
tradiční Ostatky a v letošním roce se k nám
připojili i sportovci z TJ. Na toto navazuje již
dalo by se říct také tradiční pálení čarodějnic
v areálu Pod lipami, a to odpoledne se soutě-

Sbor dobrovolných hasičů
žemi a hrami pro děti od těch nejmenších až
po „dospělé“ se snahou o zaměření na požár-
ní prevenci. V podvečer po „upálení čaroděj-
nice“ je vše zakončeno posezením u táborá-
ku s opékáním špekáčků a večerní
diskotékou. Tyto akce převážně ozvučuje
Pavel Valehrach. 

Dále je v letním období plánován 16. čer-
vence 2011 již V. ročník soutěže v požárním
útoku O pohár starosty obce v areálu hřiště
TJ Sokol, tato soutěž je započítána do seriá-
lu soutěží Velké ceny okresu Vyškov. Dále
pak bude 30. července pořádána letní noc
a pro děti koncem srpna ukončení prázdnin.

Pozornost je věnována požárnímu sportu,
který je veden Tomášem Adamem. Je pravi-
delně prováděna příprava na soutěže a samo-
zřejmě účast na soutěžích a sportovních ak-
cích pořádaných na okrese i mimo něj. Tak

jako každý rok, i letos
začala sportovní sezó-
na pro naše družstva
mužů a žen soutěží Velké ceny okresu
Vyškov v Drnovicích 14. května. Tato sezo-
na začala velmi slibně především pro naše
ženy, hned na první soutěži okresní ligy za-
běhly zatím jejich nejlepší čas v požárním
útoku, a to 20,79 s a připsaly si tak body za
3. místo v lize. Po zatím čtyřech proběhlých
soutěžích okresní ligy se drží na 4. místě prů-
běžného bodování. Kromě Velké ceny si naše
děvčata dovezly pohár za 3. místo ze soutěže
v Šaraticích.

Dále se naši sportovci účastní i postupo-
vých soutěží na okrese Vyškov.

Po soutěži okrsku Drnovice, kam kromě
nás patří i sbory Tučap, Lulče, Pístovic,
Drnovic a Nemojan, naši muži postoupili na
Okresní kolo soutěží požárního sportu, které
proběhlo 19. června v Kučerově. Této akce
se účastnili vítězové okrsků, soutěž má 3 dis-
ciplíny, a to požární útok, štafetu 4 x 100 m
a běh na 100 m s překážkami. Díky perfekt-
ně provedenému útoku naši muži tuto postu-
povou soutěž vyhráli a společně s děvčaty
z Ivanovic na Hané budou náš okres repre-
zentovat na krajském kole v Hodoníně
23. července. Proto držme našim borcům
palce!

Co nás trápí je stísněný prostor hasičské
zbrojnice (víceméně garáž bez dalšího ne-
zbytného sociálního vybavení), ale na druhé
straně je radostné to, že bylo započato s vý-
stavbou obecního domu, kde předpokládá-
me, že se najde kousek odpovídajícího záze-
mí i pro Sbor dobrovolných hasičů.

Dne 18. června uspořádalo MS Habrovany
přípravné střelby z malorážky a brokovnice. 

Umístění nejlepších:

Myslivecké sdružení Habrovany
1. místo Libor Korčian
2. místo Aleš Trávník
3. místo Pavel Salach

Výstavba v obci
(Dokončení ze strany 1)

• Rekonstrukce koryta potoka na dvoře
obecního úřadu.

• Oprava kanalizace. Při uvádění ČOV
do provozu bylo zjištěno, že úsek kanali-
zace u domu č. p. 75 vykazuje poruchu,
kterou je nutno opravit. Již je vypracová-
na zjednodušená dokumentace na vybu-
dování nového propojení stávajících stok
v celkové délce cca 30 m a dvou revizních
šachet.

• Čekáme na dodávku a montáž ukaza-
tele rychlosti, který bude umístěn na za-
čátku obce směrem od Rousínova. Dále
pak bude umístěn sloupek na měření u zá-
kladní školy a zařízení se bude přemísťo-
vat.

Vítûzové a vítûzky Okresního kola soutûÏe PS – 19. ãervna 2011

Habrovan‰tí myslivci

âistiãka
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Vážení sportovní přátelé, jako vždy by-
chom vás tímto rádi alespoň stručně infor-
movali o výsledcích mužského družstva
v kopané. V soutěžním roce 2010/2011 bylo
družstvo Habrovan zařazeno do A skupiny
III. třídy, kde skončilo celkově na 11. místě.

Výkony mužstva doznaly po poctivé zimní
přípravě určitého zlepšení v jarní části soutě-
že, kdy se podařilo vylepšit postavení v ta-
bulce po podzimní části soutěže. Úspěchem
byly zejména výhry na hřištích vedoucích
mužstev tabulky (Drnovice, Dědice nebo
Bohdalice). Na druhé straně ani letos se ne-
podařilo vyhnout určitým výkonnostním vý-
kyvům během celé sezony a ztráty bodů s ně-
kterými celky z nižších pater tabulky
znemožnily dosáhnout ještě lepšího umístění
v celkovém hodnocení soutěže. Zejména ně-
které těsné porážky na domácím hřišti stály
mužstvo Habrovan cenné body. 

STATISTIKA:
Nejlepšími střelci mužstva byli Lukáš

Pořízek s 15 brankami, Marian Luska se
7 trefami a Jiří Souček s 6 góly.

Na úvod bych rád pozdravil všechny příz-
nivce kopané. Je čas na malé bilancování
o tom, jak jsme si stáli v sezoně 2010/2011.
Jsem tomu velice rád, že se nám podařilo
udělat velký kus práce. Chlapci, kteří svou
pílí a poctivými přípravami v tréninkových
fázích, dokázali čelit a nejenom čelit, ale být
obrovským soupeřem týmů, se kterými na
podzim roku 2010 prohrávali vysokými vý-

Tělovýchovná jednota Habrovany

V podzimní části získalo mužstvo
Habrovan 13 bodů a skončilo na 12. místě ta-
bulky. V jarní části pak získalo 16 bodů a vy-
lepšilo tak celkové umístění na 11. místo.

V jarní části soutěže náš tým rovněž netrá-
pila tak častá zranění a absence klíčových
hráčů jako na podzim, a to nakonec vedlo
k úspešnému závěru soutěže i vylepšení po-
stavení mužstva v celkové tabulce oproti mi-
nulému ročníku.

Nesmíme ale zapomenout ani na družstvo
přípravky, které si se čtyřmi výhrami a jed-
nou remízou nakonec vybojovalo konečné
6. místo v tabulce okresní soutěže sk. A.

Výbor TJ tímto děkuje za podporu obci,

všem sponzorům i celému realizačnímu
týmu za obětavou a svědomitou práci při pří-
pravě mužstva. Dále děkujeme všem fanouš-
kům za jejich přízeň a podporu a věříme, že
nadcházející sezona 2011/2012 bude snad
ještě úspěšnější a přinese všem spoustu pěk-
ných sportovních zážitků. 

Fotbalová přípravka v Habrovanech
sledky v neprospěch pro náš tým, s rozdílem
někdy až dvanácti branek.

Sám vím, že tréninky mnohdy nebyly pří-
jemné. Vybíral jsem a tvořil tréninkové kon-
cepce tak, aby navazovali na sebe a aby co
nejvíce pomohli chlapcům zdokonalit se. Být
dobrými fotbalisty a to se nám zdařilo.

Zmíním jeden zápas a to s velkým soupe-
řem týmem Slavíkovic. Po první polovině

skvělý výsledek 2:6 pro náš prospěch. Zápas
plný fotbalu, herních kombinací, tvoření hry,
krásných gólů a hlavně semknutí celého
týmu s 8 hráči v poli a hlavně kamarádů, kte-
ří předvedli pro mě něco úžasného. Po usi-
lovné vůli a snažení kluků jsme na jaře doká-
zali porážet a remizovat i ze soupeři, se
kterými to bylo na podzim nemyslitelné.

Rád bych poděkoval mým kolegům vedou-
címu mužstva Jaroslavu Knotkovi, trenérům
Markovi Křivánkovi a Davidovi Vašinovi za
pomoc, při realizaci sezony 2010/2011.

Na závěr bych si přál, aby kluci i rodiče
zachovali svoji přízeň a aby sezona nadchá-
zející byla tak skvělá, ba naopak ještě lepší,
jak tato sezona. Chtěl bych podotknout, že
by se na své děti mohli přijít podívat rodiče,
kteří jinak na zápasy nechodí. Domnívám se
a jsem si jist, že to vaše kluky určitě potěší
a povzbudí.

Hezkou tečkou na ukončení sezony byla
výhra na domácím hřišti proti mužstvu
Ivanovic na Hané s výsledkem 13:0.

Miroslav Bezrouk, trenér 
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Muži – III. třída, skupina A

Přípravka – okresní soutěž, sk. A

Fotbalisté TJ Habrovany

Trénink pfiípravky


